
 

 

 

                     HIMMELEV SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
tirsdag den 29. oktober 2019 kl. 19 - 21  
DAGSORDEN 
 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

Forældrerepræsentanter: 

Rikke Sejer, Søren Døygaard, Mette 

Kaas, Marie Schwartz Hoppe,  

Christian Hjortgaard, 

Marie Bagge Peuliche, Niels Bjørn 

Warring, 

 
Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft 

 

Suppleanter:  

 

Elever:  

Esben 9.b og Lasse 8.c 

 

Medarbejdere:  

May-Britt Klokkerholm Nielsen 

Steen Johnson 

 

Skoleledelse: 

Birgitte Linghartz – pædagogisk leder  

Signe Nabe-Nielsen – skoleleder 

 

Afbud 

 

 

 

 

Fraværende 

 

 

 

Christian Hjortgaard 

 

 

 

 

Marie Bagge Peuliche 

 

 

 

 

 

 

 

Esben 9.a 

 

 

Husk May-Britts fulde navn og nummer på 

bilagene. 

mødeleder  Rikke Sejer Referent Birgitte Linghartz 

Næste 

møde 

 

 26. november 2019 

 

 

  

Ca. tid  Punkt Referat        



19.00 – 

19.05 

1. 

Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt med små rettelser. Vi skal huske, at de enkelte 

punkter gerne må uddybes, så alle på forhånd ved lidt 

om, hvad punkterne drejer sig om. 

Kort præsentationsrunde for elevrådsrepræsentanterne 

19.05 – 

19.25 

2. 

Nyt fra: 

Formanden, Elevrådet, Medarbejder 

rep. og ledelse 

Elevrådet:  

 Eleverne fra 7. til 9. årgang ønsker at kunne 

forlade matriklen i pauserne  

 Savner ”hyggefaciliteter”, der tidligere er blevet 

lovet.  

 1.-5. klasser ønsker optegning af stregerne på 

fodboldbanen 

 

Ønskerne blev debatteret.  

 

Prøveperiode mht at forlade matriklen fra næste 

elevrådsmøde og frem til 1/3-2020 – herefter sættes 

punktet på dagsorden 25/2-2020 til evaluering. Signe i 

dialog med elevrådet omkring parametre til evaluering 

samt formidlingen til eleverne. 

 

Udearealerne skal gerne prioriteres i budgettet 2020. 

 

Streger på boldbaner tegnes først op til foråret af 

Ejendomsservice. 

 

Formanden:  

Årshjulet præsenteret kort. 

 

Ledelse:  

 Signe har undersøgt muligheden for at låne 

lokaler til aktiviteter for eleverne. Lokaler må 

gerne udlånes til fx trivselsråd eller 

arrangementer med børn uden at der deltager en 

medarbejder. Udlån foregår ved at henvende sig 

til sekretærerne. Kun klasselokaler og café-

området kan lånes. 

 Sygefraværsstistik er fortsat ikke på 

dagsordenen til SB – afventer udfaldet af mødet i 

januar, hvor princip for vikardækning drøftes. 

 Den ledige stilling i indskolingen er besat med en 

erfaren, kvindelig lærer, der starter 1/12-19. 

 T3 afsluttet, resultater i november. 

 Trivselsundersøgelse for medarbejdere kører til 

15. november 2019, resultater følger senere. 

 Bygning C (idrætssalene) er fortsat lukket, da vi 

afventer tilbagemelding fra rådgiveren. 



Medarbejder: 

May-Britt Klokkerholm Nielsen orienterede om AULA. 

Kryds ved følsom besked skal kun gøres ved særlige 

omstændigheder  

19.25 – 

19.35 

3. 

Godkendelse af princippet: 

”Skabelon for principper” 

Se bilag 

Godkendt 

19.35 – 

20.05 

4. 

Redigering af princip: 

Kommunikation mellem skole og hjem 

- Skolen skal udarbejde en 

Kommunikationsstrategi, som 

bilag til 

kommunikationsprincippet i 

forbindelse med overgangen til 

AULA. 

Kort film blev vist til inspiration - Maria Akselvoll fortæller 

om skole-hjem-samarbejdet. 

 

Signe orienterede om kommunikationsstrategien. Input 

fra personale og SB samles i IT-arbejdsgruppen og 

sendes i høring i å-teamet, og vil herefter blive 

præsenteret for SB igen.  

Signe formulerer handleplan og udkast til Princip for 

kommunikation. 

Spørgsmål fra IT-arbejdsgruppen blev stillet 

forældrerepræsentanterne i SB og svarene kort drøftet 

og indsamlet. 

 

 

20.05 – 

20.20 

5. 

Den nye hjemmeside 

Gennemgang af Skolebestyrelsens 

fane, herunder præsentation af 

Trivselsrådene. 

Udskydes til næste møde på grund manglende tid 

20.20 – 

20.40 

6. 

Trafiksikkerheden omkring Himmelev 

skole. 

- Orientering fra møde d. 

10.10.2019 

- Status på ”Den gamle liste” 

Kort orientering fra mødet 10.10.19 v/Søren Døygaard og 

Signe. 

Opstår der udfordringer med trafikken tages det op. 

Lyskryds på Fynsvej er i proces. 

20.40 – 

20.50 

7. 

Drøftelse af skriftlig tilbagemelding til 

SBU om det påbegyndte samarbejde 

mellem Trekroner skole, Lindebjerg 

skole og Himmelev skole. 

Signe orienterede om det konkretiserede samarbejde 

mellem de tre skoler.  

 

Ledelsen arbejder videre med et dokument til Skole-

Børne Udvalget i samarbejde med Trekroner skole og 

Lindebjergskolen. Signe orienterer herefter SB. 

20.50 – 

20.55 

8. 

Evt. 

Ekstern repræsentant (i stedet for Lea Bergstedt, der er 

trådt ud). Forslag: Stryhns, Comwell, RUC, ZBC 

 

Til Skolebestyrelsen arrangement i næste uge kan Signe 



ikke deltage. Christian Cremonesi er 

ledelsesrepræsentant til arrangementet. 

 

Juleafslutningen for SB: Signe undersøger om kantinen 

kan levere mad til afslutningen. 

 

Ringeklokken: Ledelsen undersøger om der er områder 

hvor klokken ikke kan høres og om gårdvagterne er på 

områderne. Samt mulighed for ure. 

 

Vand: Er der mulighed for at fylde drikkedunke op? Ja. 

 

Der går rygter/forlydende om, at der mangler fx 

undervisningsmaterialer og penge til lejrskole – hvilket 

skaber utryghed hos børn og forældre. Medarbejdere bør 

gå til ledelsen i stedet. 

 

Dysleksiundervisningen, se referat fra forrige møde.  

20.55 – 

21.00 

9. 

Godkendelse af referatet 

Godkendt 

   

 

  

 

Rikke Sejer 

Formand for skolebestyrelsen  

Signe Nabe-Nielsen 

Skoleleder 

 

 


